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Op z i j n verzoek ontving i k g i s t e r e n de B r i t s e Ambassadeur 
die kwam praten over het EEG-fonds voor de regionale 
o n t w i k k e l i n g . De Heer Barnes benadrukte het grote p o l i t i e k e 
en economische belang voor het Verenigd K o n i n k r i j k om vóór 
het einde van het j a a r t o t o p r i c h t i n g van een fonds voor 
regionale o n t w i k k e l i n g t e komen. Het was nodig aan te tonen 
dat de Gemeenschap n i e t a l l e e n v e e l geld k o s t , a l s gevolg 
van het landbouwbeleid, maar ook voor het V.K. geld kan 
opleveren. Daarom zou het fonds groot moeten z i j n en zichh 
over meerdere jaren moeten u i t s t r e k k e n om planning mogelijk 
te maken. De Heer Barnes noemde een bedrag van 3 0 0 0 m i l j . r . e . 

./. voor de komende d r i e j a a r (vide bijgaand aide memoire) 
waarvan een kwart aan het V.K. ten goede zou moeten komen.in 
de vorm van een vast quotum. I n d i e n het u i t e i n d e l i j k te 

H voteren bedrag l a g e r zou komen te l i g g e n dan zou ook het 
aandeel voor het V.K. moeten s t i j g e n (de Commissie he e f t 
2 , 2 5 0 m i l j . r . e . v o o r g e s t e l d zodat op die basis het percentage 
voor het V.K. a l zou moeten s t i j g e n boven een k w a r t ) . 
Het V.K. zou de i n d e l i n g van de r e g i o ' s , zoals thans door de 
Commissie u i t g e w e r k t , l i e v e r anders zien waarbij met name 
meer aandacht zou moeten worden gegeven aan gebieden met 
industriële veranderingen en minder aan de agrarische 
probleemgebieden. Maar het V.K. z i e t i n de huidige 

C / // v o o r s t e l l e n het t a k t i s c h e voordeel cöb een aa n t a l Lid-Staten 
tenminste t e r u g k r i j g e n wat z i j b i j d r a g e n hetgeen de discussies 
i n Brussel kan bekorten. 

I n m i j n antwoord heb i k a l l e r e e r s t geconstatead dat 
ook i n de Nederlandse publieke opinie de l a a t s t e t i j d zekere 
t w i j f e l naar voren komt ten aanzien van de ontwikkelingen i n 
de EEG. Toen de Heer Barnes m i j vroeg waarop deze opmerking 
betrekking had heb i k hem ëezegd dat de gereserveerde houding 
van de partners ten aanzien van de olieboycot tegenover 
Nederland zeker n i e t onopgemerkt i s v o o r b i j gegaan, ondanks 
de grote d i s c r e t i e die U z e l f na afloop van de Raadszitting 
van 6 november i n acht h e e f t genomen. Er bestond geen speciale 
a a n l e i d i n g voor Nederland om over te gaan naar de tweede 
etappe van de EMU en evenmin om een kostbaar regionaal b e l e i d 
te aanvaarden. Verwacht mocht dan ook worden dat voor 
Nederland b i j de beoordeling van de voor het einde van het j a a r 
te nemen beslissingen de s o l i d a r i t e i t van de Negen ten aanzien 
van de olieboycot een r o l z a l spelen. Desgevraagd heb i k h i e r 
aan toegevoegd dat i n het huidige stadium het van het grootste 
belang i s dat de regeringen de oliemaatschappijen de gelegenheid 
geven om z e l f zo goed en zo kwaad a l s het gaat een zekere 
v e r d e l i n g tussen de Lid-Staten toe te rassen. 2dra de toestand 
nijpender zou worden zou eerst recht móeten b l i j k e n i n hoeverre 
de Gemeenschap inderdaad bestaat. 
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Voor wat het r e g i o n a a l b e l e i d b e t r e f t heb i k erop gewezen 
dat de discussie i n Brussel t o t nu toe h o o f d z a k e l i j k technisch 
van aard i s geweest, maar dat de u i t e i n d e l i j k e beslissingen 
p o l i t i e k z u l l e n z i j n . Ook heb i k het Nederlandse standpunt 
i n grote l i j n e n uiteengezet (meer concentratie op de 
w e r k e l i j k e probleemgebieden en beperking van het fonds, d.w.z. 
n i e t hogere maar lagere bedragen dan de Commissie v o o r s t e l t ) . 

N.B. Het v i e l m i j op dat de Heer Barnes z i c h l i e t o n t v a l l e n 
dat h i j de indruk had dat de Nederlandse maatregelen t o t 
beperking van het o l i e v e r b r u i k minder s t r i n g e n t waren dan 
i n sommige andere EEG-landen, wa a r b i j h i j a l s voorbeeld 
het v r i j w i l l i g k a r a k t e r van de maximumsnelheid noemde. 
I k heb gereageerd met de aankondiging dat er nieuwe 
maatregelen op s t a p e l staan. 


